
Kyllä varmasti kannattaa olla läsnä monessa paikassa. Mä en edelleenkään pois sulkisi 
kevytaktivismia ja tai sosiaalisessa mediassa näkyvästi esillä olemista. Jos nyt 
katsotaan joitakin suosituimpia, tota somejulkkiksia meidänkin yhteiskunnassa, niin 
hehän käytännössä ovat yhtä vaikutusvaltaisia kuin jotkut paikallismediat. Että siinä 
mielessä se on niinkun varmasti tapa myös vaikuttaa, jos sen järkeväksi kokee. Mutta 
edelleen mä ajattelen, että niinkun läsnäoloa esimerkiksi yhdistyksissä, 
kansalaisjärjestöissä, myös ihan politiikassa, äänestäminen, kaikki tällaiset. Se on 
niinkun aika laajakin kombinaatio erilaisia asioita mitä niinkun ihmisen pitäisi niinkun 
miettiä siihen repertuaariin. Ja jos oikeasti haluaa muutosta tehdä ja varautua siihen, 
että yhteiskunnallinen muutos on aina ihan hemmetin pitkä muutosprosessi ja se me 
tiedetään kyllä täällä. Sitrassakin. 

 


